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Fındık sezonu başladığında taban fiyat tartışmaları fındık bölgesinin ana gündem sıralamasını
oluşturur.

Bu sene de sezon başlamış sayılır.

Fındık, bölgemiz için çok kıymetli bir üründür.

Kesinlikle fındıktan vazgeçilmesi mümkün olamaz.

Geçim kaynağımız, düğünümüz, derneğimiz, davetimiz, nişanımız, kınamız, sünnetimizdir.

Köy kökenli tüm ailelerin az veya çok fındığı vardır.

Bölgemizin esnaf kesimleri için fındık ek gelir kapısıdır.
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Dolayısıyla taban fiyat bölgenin batısından-doğusuna herkesi ilgilendirir.

Geçen hafta CHP lideri Kemal Kılıçdroğlu Ordu gezisinde fındık 4 dolar olmalı dedi.

Kılıçdaroğlu günümüz koşullarında gayet gerçekçi bir rakam lelaffuz etti.

4 dolar dikkate alınmalı.

Hükümet bu fiyat üzerinden hesap yapmalı ve taban fiyatı bu değerlerin üstünde tutmalı.

Şunu hep tartıştık.

“Fındık taban fiyatı dolara bağlanmalı” diye.

Denilebilinir ki; “liraya ne oldu?”

“Lira çöktü.

Liranın alım gücü kayboldu.

Değeri düştü.

Enflasyon eritti, kıymeti harbiyesi kalmadı”
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Oysa bir devletin en değerli varlığı parası olmalı.

Parası kıymetli olmayan ülkenin itibarı da olmaz.

Büyüklerimiz bize böyle söylerlerdi.

Madem ki milli paramız değersizleşti o halde fındık dolar üzerinden alınıp-satılmalıdır.
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